
Till kommunfullmäktige 2023-02-23, fråga till kommunalrådet Anna Svalander (L): 

Går det åt mer skolmat? 

Kostnadskrisen, dyrtiden och den ekonomiska oron drabbar människor hårt i Sverige. Inte minst har 

matpriserna stigit kraftigt. Bara under det senaste året har matpriserna stigit med närmare 20 

procent. Utvecklingen innebär stora problem för alla de som redan tidigare hade svårt att få 

pengarna att räcka till. 

Från många kommuner har det under den senaste tiden rapporterats om att det går åt mer skolmat 

än tidigare. En hypotes har varit att många föräldrar till följd av de stigande priserna inte har råd att 

låta barnen äta sig mätta hemma. 

 

Med anledning av detta vill jag fråga ansvarigt kommunalråd, Anna Svalander (L): 

- Ser vi samma mönster i Borås och vad är Mitt-samverkan beredda att ta för initiativ för att 
underlätta situationen för familjer som idag har svårt att få pengarna att räcka till matinköp? 

 

Borås, 2023-02-21 

Stefan Lindborg (V) 

 


